

《单词百科:disfluency是什么意思?disfluency怎么发音?disfluency的解释和用法》

英语单词disfluency是什么意思?disfluency怎么读?disfluency怎么发音?简答网为您整理了disfluency的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



disfluency怎么读

disfluency的读音:[d s'flu: ns]

disfluency的意思

1、n.不流利;

disfluency的反义词

1、fluency n.流利;熟练自如;

disfluency的双语例句

1、 However, the expected production cannot be made automatically or necessarily, which is confirmed by the disfluency of English classroom conversation.

课堂会话中的不流利现象为之提供了依据。

2、 However, some problems such as the omissions of given main points, disfluency in oral expression and so on often occur in their oral test.

但学生在测试时常出现遗漏所给提示内容点，口头表达不流利等问题。

3、 This solution can solve problems effectively, including the problem of occupying too much system resources while SWF file is running, the problem of disfluency, etc. and ensure that most of the animation files can be played on the internet.

该解决方案有效地解决了SWF文件播放运行时占用系统资源较多、播放不流畅等问题，可顺利播放网络上大部分动画。

4、 Given that an estimated 70% of disabilities aren't obvious to the casual observer, it's a certainty that even more organizations already employ people with a brain difference, whether it's autism, ADHD, dyslexia, dyspraxia, Tourette's syndrome, disfluency, or a mood disorder.

由于70%的残障人士症状并不明显，普通人无法察觉，所以可以肯定的是，还有更多的企业也聘用了那些脑部异常的劳动者，如自闭症、注意缺陷多动症、阅读障碍、运动障碍、多发性抽动症、口吃或情绪失调患者。

以上是简答网为您整理的disfluency怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于disf

luency的用法、disflu

ency的释义、disfluency的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/disfluency>